
Verslag Startbijeenkomst op 2 juli 2024 
Tijdens de startbijeenkomst op 2 juli 2024 hebben we naar verschillende sprekers geluisterd 

en werden we aangespoord om elkaar te inspireren tijdens de interactieve werksessie. 

Hieronder delen we een korte terugblik op de bijeenkomst, de slides van de presentatie en 

de vervolgstappen die we graag met jullie willen zetten. 

Terugblik op de presentaties 

Dick Neuteboom (Gemeente Amersfoort)** 

Dick deelde de visie van de gemeente op circulariteit. Hij benadrukte de urgentie om de 
opwarming van de aarde te beperken en de uitdaging om woningbouw binnen planetaire grenzen 
te organiseren. Hiervoor moeten we meer biobased bouwen, vaker kiezen voor transformatie in 
plaats van nieuwbouw, en grondstoffen hoogwaardig hergebruiken. De gemeente 
experimenteert met circulair bouwen en is aangesloten bij de CGC om deze ambities te 
realiseren. Dick pleit voor hergebruik als norm, in plaats van als uitzondering. 

Lotte Reijmerink (Gemeente Amersfoort)** 

Lotte besprak het pilotproject Sporthal Midland, een verouderde sporthal die deels gesloopt 

en gerenoveerd gaat worden. Dit project dient als concreet voorbeeld van de uitdagingen 

rondom circulair bouwen. Hoewel circulaire principes zijn opgenomen in het Programma van 

Eisen, is dit nog geen garantie voor de uitvoering met hergebruikte materialen. Lotte deelde 

vragen die momenteel spelen in de organisatie en riep op tot contact voor degenen die 

hierover willen meedenken. 

Martijn in 't Veld (GBN) en Paul Bleijenberg (Dura Vermeer)** 

Martijn attendeerde ons op de Earth Overshoot Day, die steeds eerder in het jaar valt. Hij 

benadrukte de noodzaak om bouwprocessen circulair in te richten vanwege de grote impact 

van de bouwsector. Met de CGC wordt een netwerk opgebouwd om circulair samen te 

werken in de bouw. Hij presenteerde de dynamische leeragenda van de CGC, waarbij 

praktijkproblemen worden vertaald naar leervragen die in werksessies worden uitgewerkt. 

Paul, die al langer deelneemt via de CGC Utrecht, vertelde over zijn motivatie om vanuit 

Dura Vermeer mee te doen. Voor het familiebedrijf is het vanzelfsprekend om in lange 

termijnen te denken, wat goed past bij duurzaamheid. Hij deelde ervaringen over de 

werkgroepen in Utrecht en benadrukte het belang van samenwerking en eigenaarschap in 

circulaire bouwprojecten. Circulair bouwen kunnen we niet alleen, het moet samen 

gebeuren! 

Interactieve sessie 

Onder leiding van Freek van der Pluijm (GBN) hebben we de vijftien belangrijkste 

uitdagingen in Amersfoort besproken. Na een intensieve sessie met stickers plakken, hebben 

we de drie belangrijkste uitdagingen geïdentificeerd: 

1. Hergebruikte materialen passen niet in het ontwerp. 

2. Binnen de keten moeten we samenwerken, maar we werken nog vaak verkokerd. We 

moeten anders gaan nadenken over samenwerking. 



3. De lineaire aanbestedingsprocedures bieden geen basis voor circulair bouwen; ze 

hebben een verkeerde focus (prijs en kwaliteit boven circulariteit en impact). 

Vervolgens zijn we in groepen aan de slag gegaan om deze uitdagingen te vertalen naar 

concrete leervragen voor samen te stellen werkgroepen. Tijdens de sessie ontstonden 

interessante discussies en waardevolle input voor de volgende fase van de CGC. 

Vervolgstappen 

We gaan de verzamelde input gebruiken om een actieplan op te stellen. Daarnaast willen we 

een online platform opzetten en een goede organisatie bouwen ter ondersteuning van 

circulaire bouwprojecten. Hierbij zullen we kennis, inspiratie en workshops aanbieden. Als je 

mee wilt doen of ideeën hebt voor circulair bouwen in de regio, ben je van harte welkom! 

Nodig ook jouw ketenpartner uit die je nu nog mist. 
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